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Analyzing power of quasi-elastic proton–proton scattering was obtained at the Nuclotron
Internal Target Station using a polarized deuteron beam and a polyethylene target. The selection
of useful events was performed based on the time and amplitude information from scintillation
counters. The asymmetry on hydrogen was obtained using the process of the carbon background
subtraction. The obtained analyzing power values are compared with the predictions of the SAID
partial-wave analysis at the beam energy of 550 MeV/nucleon.

Анализирующая способность протон-протонного квазиупругого рассеяния была получена
на станции внутренних мишеней нуклотрона с использованием пучка поляризованных дей-
тронов и полиэтиленовой мишени. Выделение полезных событий выполнено с применением
временной и амплитудной информации от сцинтилляционных детекторов. Данные по асим-
метрии на водороде получены с помощью вычитания углеродного фона. Найденные значения
анализирующей способности сравнивались с предсказаниями парциально-волнового анализа
SAID при энергии пучка 550 МэВ/нуклон.
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